

Hong Kong International Printing & Packaging Fair 香港國際印刷及包裝展



27-30/4/2012

AsiaWorld-Expo • 亞洲國際博覽館

Highlighting Green Printing & Packaging Suppliers 環保印刷及包裝供應商匯聚一堂

End-users are exerting pressure right through the supply chain for 'greener' products. Environmentally-conscious consumers and responsible corporate citizens are looking for products which have 'eco-credentials', as both a matter of principle and good business sense. They recognise that printed materials and packaged products have a marketing advantage if raw materials or processes have a 'green' element.

To help you identify the suppliers with sustainable printing and packaging solutions, eco-friendly consumables and energy-efficient equipment easily, a **Green Printing & Packaging Solutions Display Area** is located in Hall 3, showcasing supplies and solutions which meet sustainability criteria. In addition, this dedicated Green Printing & Packaging Solutions catalogue and an eye-catching 'Green Solutions Supplier' icon on their booth fascia can assist you to locate them for a detailed discussion.

現時，最終用戶紛紛要求供應商提供更加環保的產品，對整個供應鏈構成很大壓力。消費者日益重視環保，企業也積極肩負社會責任，因此具有環保特質的產品備受青睞。毋庸置疑，在原材料或生產過程中加入環保元素，能令印刷品及包裝產品的市場推廣工作事半功倍。

綠色印刷及包裝方案展示區設於展覽廳3，專門展示符合永續發展準則的用品及解決方案，讓買家更容易找到所需的永續印刷及包裝方案、環保耗材以及能源效益良好的設備。此外，大會特別印製這份綠色印刷及包裝方案展示區小冊子，並在相關參展商展位的公司名牌上加上顯眼的「綠色方案供應商」標誌，方便閣下尋找合適的供應商，詳細洽談業務。

How can I find these exhibitors?

A "Green Solutions Supplier" icon can be found on the fascia of their booths. A separate exhibitor list is also available in the fair catalogue.

如何找尋這些參展商?

這些參展商在其攤位的公司名牌上附有「綠色方案供應商」標誌，而此參展商名單亦刊登於展覽會場刊中，以資識別。



綠色方案
供應商
Green Solutions
Supplier

Booth No. 攤位編號 **3-A16**

Advance Label Ltd 捷達膠貼有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : FSC
Product Name 產品名稱 : Paper Box • 紙盒

Box material is made by FSC System production and under supervision so the paper conforms to Smartwood FSC standard of authentication. It supports environmental protection, gives social benefits and promotes economic efficiency with regard to whole-world forest management.

此盒物料由FSC CoC森林認證系統產銷監管鏈認證，並符合Smartwood認證之FSC標準，提倡環境保護、服務社會和符合整體世界林業管理的經濟效益。



Booth No. 攤位編號 **6-E27**

ArtDeco Creative and Investment Co., Ltd. 研藝創制投資有限公司

Product Name 產品名稱 : PET Based Release Coating Film/ Heat Transfer Consumables
熱轉移PET離形膠片/熱轉移(燙畫)環保材料

ArtDeco Creative and Investment Co., Ltd.'s release coating PET film and ink can match the safety and environmental protection requirements of any importing market. PET release coated film can match many kinds of heat transfer ink. Inks, adhesive and additives are environmentally-friendly because they are water-based and free from toxic solvents.

熱轉移印專用的塗層膠片及油墨、均屬環保產品、尤其適合用於入口嚴格的國家。環保塗層膠片、水性之熱轉移油墨及其它材料，對於工廠在環保問題上大為方便。



Booth No. 攤位編號 **3-E03**

Cheong Tai (Hong Kong) Limited 昌泰(香港)有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : RoHS, REACH
Product Name 產品名稱 : Pulp Paper Trays • 紙漿托

Moulded pulp products are commonly known as paper pulp products. They are 100 per cent paper, easily degradable in the natural environment and can be recycled for reproduction. Pulp products are shockproof, anti-shock, anti-static, anti-corrosion, can be superimposed and are light in weight. Pulp products can also replace EPS and EPE which are hazardous to the environment.

紙漿模塑制品俗稱環保紙托，100%以回收紙為原料，在自然環境下容易降解和可重複生產，具有防震、防衝擊、防靜電、防腐蝕、可疊合和重量輕等特點。它可以完全取代EPS、EPE等塑料產品，避免對環境造成破壞。



Booth No. 攤位編號 **3-E04**

Chun Hing Plastic Packaging Manufactory Limited 振興展業有限公司

Product Name 產品名稱 : Stone Paper Bag • 石粉紙袋

Chun Hing Plastic Packaging Mfy. Ltd. has recently developed a low-carbon eco-paper that helps reduce total carbon emissions in terms of both material content and production process compared to wood-content paper. Making paper from trees requires felling trees and clearly paper manufacturing from tree pulp is a high-energy consumption process. The new eco-paper has an even lower melt flow than normal polyethylene. It also has the advantage of being waterproof as compared to traditional paper packaging.

振興展業有限公司最新開發了一種低碳環保紙，其質料的炭含量和於生產過程中所釋出的炭排放量都比木質紙低。用樹木作原料製紙，從砍樹取木到製造木漿都是非常消耗能源的過程。低碳環保紙的熔融指數甚至比普通聚乙烯(膠袋)更低。除此之外，低碳環保紙比起傳統的紙包裝，更多了防水的優點。



Booth No. 攤位編號 **3-B07**

Chung Tai Printing (China) Co., Ltd 中大印刷(中國)有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : FSC, ISO14001
Product Name 產品名稱 : Packaging Box • 包裝盒

A FSC-certified printing service company.

取得FSC認證的印刷服務公司。



Booth No. 攤位編號 **6-B12**

Feng Jia Supreme Barcode Company Limited 豐佳卓裕資訊設備有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : RoHS, ISO14001
Product Name 產品名稱 : Citizen Barcode Printer • 西鐵城條碼機

Feng Jia Supreme Barcode Co., Ltd. encourages recycling and re-use, and implements waste management. The company is committed to reducing and preventing harmful effects on the environment, thereby promoting a healthy place for working and living.

香港豐佳卓裕資訊設備有限公司為落實環保責任，除符合國際環保法規要求外，亦將環境、衛生與安全等考量面納入產品及制程之中，降低產品環境衝擊，使產品提升競爭優勢。



Booth No. 攤位編號 **6-D06**

Fortunechem Limited 萬潤來有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : RoHS, 94/62/EC, REACH(SVHC)
Conformed to VOC regulation in Hong Kong
Product Name 產品名稱 : Water-based Emulsion Adhesives, Gel Glue • 水溶性白乳膠、動物膠

Fortunechem Limited is a manufacturer of water-based Emulsion Adhesive and Gel Glue, widely used in the paper and packaging industries to make paper bags, printed boxes and stationery as well as to bind books. Products are certified by ISO 9001:2008.

萬潤來有限公司是生產印刷行業使用的水溶性白膠漿、動物膠等產品，廣泛應用於包裝及印刷行業。公司通過ISO9001:2008質量體系認證。確保為客戶提供環保、安全之綠色產品。



Booth No. 攤位編號 **3-B12**

Full Land (H.K.) Limited 富蘭(香港)有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : ISO14001
Product Name 產品名稱 : Paper Shopping Bag • 紙袋

Flexography (often abbreviated to flexo) is the most environmentally-friendly method of mass printing in the packaging industry. Full Land produces bags that are 100 per cent recyclable, and it chooses non-toxic, water-based ink for printing.

多年來一直致力於專業凸版印刷及自動化手提紙袋的生產。我們的產品本身可以100%回收，因為我們不使用一般溶劑型油墨印刷，而是採用完全無毒的水墨印刷，不僅對消費者健康多一層保障，更大大提升回收效率，減少環境負擔。



Booth No. 攤位編號 **6-E07**

Genius Dragon Industrial Limited 汎龍實業有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : P-Life, REACH, RoHS
Product Name 產品名稱 : P-Life Environmentally Degradable Plastic Film • P-Life 自然分解膠膜

P-Life is a specially formulated degradant catalyst which changes polyolefin, considered as non-biodegradable polymers, into Oxo-Biodegradable Plastics. P-Life degradant additives provide the chemical environment that subsequently and inevitably leads to the total degradation of the polypropylene product into carbon dioxide, water and a benign, non-toxic residue at the molecular level, which is then totally assimilated back into nature.

本廠製造及銷售P-Life自然分解塑膠物料。P-Life是一種添加劑，能於數月至數年完全分解成二氧化碳、水及有機物質，減少對環境構成的傷害。



Booth No. 攤位編號 **3-E14**

Hong Kong Color King Printing Products Company Limited 香港彩帝印刷制品有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : FSC, ISO14001:2004
Product Name 產品名稱 : FSC Company Paper Bag • FSC 紙袋

Hong Kong Color King Printing Products Co Ltd supplies FSC-certified Paper and Paper Board, Printing (Transfer System), FSC-certified Greeting Cards, Coloured Boxes and Coloured Bags.

公司為客戶提供FSC認證的紙張和張板，印刷(傳輸系統)以及FSC認證的賀卡、紙盒與紙袋。



Booth No. 攤位編號 **6-D28**

Hookei Plastic Limited 浩記塑鈎有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : RoHS, REACH (SVHC)

Product Name 產品名稱 : Hang Tabs - Self-adhesive Hooks • 自粘膠貼掛鈎

All Hookei Plastic Ltd hang tabs are made of PET, which is an eco-plastic material with higher transparency and rigidity. The company offers three different adhesive types - Flexi, Foam and Standard - that are used across the range of Hang Tags and Hooks. There are different sizes, thicknesses and shapes for different customers' needs.

浩記塑鈎有限公司的掛鈎均由環保物料PET製造而成，環保兼耐用。共有三種粘貼款式的掛鈎以供選擇：分別是靈活式、標準式、海綿式。此外，浩記更有不同形狀、厚度、尺寸、大小的掛鈎迎合不同客人的需要。



Booth No. 攤位編號 **6-D10**

Hyacinth Paper (HK) Co., Ltd 悅聲紙業(香港)有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : FSC

Product Name 產品名稱 : Base Impression Recycled Paper • 印象環保紙

The company's Impression Paper meets FSC requirements and is made of 100 per cent recycled pulp by wind power. Papers are acid-free and chlorine-free, recyclable and degradable.

通過FSC認證，100%回收漿再造，無酸中性，風力發電，無氯漂染，可回收再造和降解。



Booth No. 攤位編號 **3-E21**

K&W Plastec Limited

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : ISO14001

Product Name 產品名稱 : Multi-layer Co-extrusion High Barrier Products • 多層共擠高阻隔產品

The eco-credentials of the product are: All the resins have FDA Certification; No pollution when produced with environmentally friendly material; No chemical solvent residual; High oxygen and moistness barrier; Great mechanical properties.

所有原材料經美國FDA認證；加工過程無環境污染；成品環保安全，無溶劑殘留；多層共擠一次成型，降低能源消耗。



Booth No. 攤位編號 **3-B25**

Kai Hang Membrane Key Board & Speciality Printing Co., Ltd 啓恒特殊印刷有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : ISO14001

Product Name 產品名稱 : PET Heat Shrinkable Beverage Bottle Labels • 熱收縮薄膜標籤

Kai Hang Membrane Key Board & Speciality Printing Co., Ltd uses only green materials, making it unnecessary to separate PET labels from bottles before recycling.

公司使用PET環保材料。PET收縮管可與PET飲料瓶直接回收，省卻分類步驟。



Booth No. 攤位編號 **6-D20**

Li Pack Corporation Ltd 利成包裝集團有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : ISO14001, BRC-Global Standard for Material

Product Name 產品名稱 : Flat Bottom Zipper Bag • 平底拉鍊袋

Li Pack Corporation's Flat Bottom Bag looks like a paper box. Products can be packed directly into the bag, eliminating the need for an outer packaging box, thus reducing packaging material and resource usage. It can be re-closed and re-used, making it the best choice for environmental packaging.

平底袋外形如一個紙盒，可以直接包裝產品，節省了外面的紙盒包裝，大大節省了包裝材料和減少資源利用，而且可以重覆開合使用，這是環保實用之首選包裝。



Booth No. 攤位編號 3-B28

Lon World Printing Ltd 恆和印務有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : RoHS
Product Name 產品名稱 : Calculator Packaging • 計數機包裝

The RoHS Directive calls for "the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment". This Directive bans the placing on the EU market of new electrical and electronic equipment containing more than agreed levels of lead, cadmium, mercury, hexavalent chromium, polybrominated biphenyl (PBB) and polybrominated diphenyl ether (PBDE) flame retardants. With the world now more aware of environmental issues, the RoHS directive and RoHS regulations are likely to be the basis on which more directives are introduced. Despite the cost of its introduction, the cost of not being aware of harm to the environment would be significantly worse, making any cost a worthwhile investment.

RoHS指令, 從2006年7月1日起, 必須全面禁止廠商在其產品或零組件當中使用含有鉛(Pb)、汞(Hg)、鎘(Cd)、六價鉻(Cr+6)、多溴聯苯(PBBs)及溴二苯醚(PBDEs)六種有害物質, 此六種有毒物質是會造成污染, 破壞生態環境。除了產品鑑定外, 生產工廠亦須要獲得ROHS認證才可製造產品及輸往歐共體國家。RoHS指令具備指標性作用, 這樣的要求其實已演變成全球性環保要求, 對多數企業而言, 這是一個相當大的環境挑戰。



Booth No. 攤位編號 3-A02

Man Sang Envelope Manufacturing Co Ltd 民生信封製造廠有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : FSC, ISO14001, PEFC
Product Name 產品名稱 : 3 in 1 Gift Boxes • 3合1禮盒

Man Sang Envelope Manufacturing Co., Ltd. has been awarded FSC, ISO14001 and PEFC certificates. All products can be supplied as FSC-certified on request. They are all eco-friendly and user-friendly. Gift boxes are multipurpose and easy to store.

民生信封製造廠有限公司已獲得FSC及ISO14001認證, 所有產品皆可使用FSC物料, 既環保又實用。此禮盒易於收藏, 用途甚廣。



Booth No. 攤位編號 6-D14

Mineron Hong Kong Co., Ltd. 勉勵龍(香港)有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : REACH, RoHS
Product Name 產品名稱 : RPET SHEET RPET • 膠片

To enhance Mineron's commitment to the 3R (Re-use, Reduce, Recycle) approach, the company has extended its product line to include RPET (of different recycle percentages) which conforms to international safety regulations.

勉勵龍積極響應3R(Reuse, Reduce, Recycle)理念, 並符合世界安全標準, 按客戶要求, 生產出不同循環比例等級的RPET片材, 以供市場需求。



Booth No. 攤位編號 3-F16

OEM SERV Hong Kong Limited

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : RoHS, REACH
Product Name 產品名稱 : Strap2000-Composite Strapping • 復合打包帶

Strap2000 is the company's co-extruded polyester strapping made from high tenacity, polyester textile fibres, as strong as steel, and conforming to RoHS and REACH standards. Products are environment-friendly and ideal for cargo security strapping.

Strap2000是用高強度的聚酯纖維擠壓成型的打包帶, 如同鋼鐵一樣堅固, 符合REACH及RoHS的環保規定, 是理想的貨櫃運輸防護打包帶。



Booth No. 攤位編號 6-C11

Quick Pack Hong Kong Ltd 快捷包裝有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : RoHS
Product Name 產品名稱 : PAPERplus and AIRplus Cushioning Packaging System • 緩衝包裝材料

It takes a long time for Polystyrene Foam to decompose, so that kind of packaging material is hazardous to the environment. The use of the new Cushioning Packaging System can help reduce carbon footprint and protect the environment. It is 100 per cent reusable and recyclable.

發泡膠(保麗龍)是需要很長時間才能分解, 所以用發泡膠填充包裝盒會對環境造成一定的傷害。此最新緩衝包裝方法可減少碳足印及保護環境, 它更是100%可重用和循環再造。



Booth No. 攤位編號 **3-E15**

Rainbow Light Enterprise Limited 彩暉(膠袋)企業有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : EPI
Product Name 產品名稱 : EPI Die Cut Handle Bag, T-shirt Bag (Corn Starch)
EPI 手挽袋、EPI 不織布手挽袋(粟米料)背心袋

Rainbow Light uses corn starch material to produce its plastic bags. Bags are degradable by EPI additive.
彩暉(膠袋)企業有限公司採用一種粟米的原材料生產膠袋。另外，它也可將一種 EPI 的添加劑加入膠袋中，使產品完全降解。



Booth No. 攤位編號 **3-E01**

Rivon Plastic Color Printing & Packing (HK) Limited 日豐塑料彩印包裝(香港)有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : EN 13432, ASTM 6954-04, ASTM 6400, AS 4736
Product Name 產品名稱 : Biodegradable Product • 全生物降解製品

The company is using components such as 100 per cent corn starch; corn starch and plastic; biodegradable additives (D2W or EPI) and plastic. Using biodegradable materials means the product can decompose in 3-12 months under composting conditions. It can absorb dampness easily, and is easily degraded by micro-organisms without any side-effect to the environment. The material can be used to make Tableware, T-shirt bags, T-shirt bags in roll, Rolling bags, Garbage bags, Saddle bags, Shopping bags, Cord bags, Aprons and Gloves.

產品含生物降解的特性，可在堆肥狀態下3-12個月內破裂並分解，變為二氧化碳和水，可做成餐具和各種袋等產品。



Booth No. 攤位編號 **3-A01**

Soon Grow Enterprise Limited 駿宏企業有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : REACH, 94/62/EC
Product Name 產品名稱 : Kraft Paper Notebook, Kraft Box • 牛皮盒及筆記簿

Soon Grow Enterprise Limited supplies kraft paper, which is produced as wood fiber goes through some chemical reactions. There is no bleaching in the production process and the product is recyclable.

主要以牛皮紙作為材料，它本是木材纖維原料，透過化學方法而製成。生產過程沒有漂白，並且可以回收達致環保概念。



Booth No. 攤位編號 **3-B19**

Sun Studio Hong Kong Limited

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : Ecological Safety Certificate
Product Name 產品名稱 : UV-printing on any kind of Surface • 不同表面上UV-印刷的服務

Environmentally-friendly, UV-LED technology allows printing directly on any surface using eco-friendly Sunflower Inks, with no ozone emission, no radiation, no smells, no VOC.

環保UV-LED技術使用無臭氧排放，無輻射，無氣味，無VOC的環保型向日葵油墨在任何表面上直接打印。



Booth No. 攤位編號 **3-E20**

Sun Union Environmental Packaging Technology Ltd 山聯環保包裝技術有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : RoHS
Product Name 產品名稱 : Recycled Paper Pulp Tray • 環保紙托

The recycled paper pulp tray is made of recycled newspaper, corrugated paper and bagasse (virgin fibre). Products can degrade completely without releasing harmful substances.

材料來自回收報紙瓦通紙或天然甘蔗渣，產品可以自然分解，毫無污染。



Booth No. 攤位編號 6-E15

Teamboss Paper & Packaging Ltd 天保時紙業有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : FSC, RoHS, REACH
Product Name 產品名稱 : Environmentally-friendly Covering Material for Printing, Box, Packaging & Display
環保包裝封面物料

Environmentally-friendly, high quality materials for covering and packaging are 100 per cent imported from the US and Europe. They can be used to make covers for books, bibles, albums, stationery, jewellery boxes and display items.

原裝100%歐美進口環保封面包裝材料，符合歐美嚴格標準，低碳、綠色、無毒。



Booth No. 攤位編號 3-FSC04, 6-E01

Tong Dynasty Material Ltd 唐朝物料有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : REACH
Product Name 產品名稱 : Bonded Leather • 再生皮

GREEN Bonded Leather is suitable for book covers and other packaging products and conforms to REACH regulation. Tong Dynasty Material Ltd is recognised by the Hong Kong Government Logistics Department with supplier code: 060148.

GREEN品牌之再生皮適用於書面及其他包裝產品上，可使製成品更加環保，而且已通過歐盟 REACH 標準。公司得到香港政府物流服務署認可供應代碼: 060148。



Booth No. 攤位編號 3-E09

Union Grade Limited 永駒有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : EPI
Product Name 產品名稱 : Degradable Plastic Bag and Film • 可降解塑膠袋

Union Grade's 100 per cent Degradable Plastic Bags, incorporating EPI's TDPA (Totally Degradable Plastic Additives), are durable, re-usable and recyclable. The plastic bag retains the same physical properties as a conventional plastic bag but the TDPA-added plastic bag is also degradable, and ultimately biodegradable, within a reasonable time frame under an appropriate environment. The technology offers a balanced choice of product, best for both the user and the environment.

永駒有限公司所生產的100%完全可降解塑膠袋採用了EPI的TDPA，使膠袋耐用，可重用循環再造，與普通膠袋無異。它可在一定時間內自然降解，給使用者一個平衡的產品技術，既實用又環保。



Booth No. 攤位編號 3-A12

Veb Company Ltd 宏域國際有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : FSC
Product Name 產品名稱 : Stationery Collection of Kraft Papers • 環保文具系列

The Stationery Collection includes notebooks, shopping lists, memo pads & mini photo frames. These products are made of kraft paper and are packed in one display box. Six pcs for the memo pads and three pcs for each of the other items.

本產品採用牛皮紙印刷強調帶出環保主題，採用膠裝釘裝，脊膠使用可降解物料，配合整體環保概念。紙質選用高級用料，封面用紙厚薄適中，內文用紙較一般牛皮紙淺色，用家容易書寫閱讀。



Booth No. 攤位編號 **3-E06**

Wei Feng Paper Co.

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : RoHS

Product Name 產品名稱 : Wrapping Paper • 包裝紙

Wei Feng Paper Co is using recycled, water-based ink and (EPI) Resolution Wood Pulp.
使用環保水性墨染色可分解的全木漿紙。



Booth No. 攤位編號 **3-B14**

Zhu Long Group (HK) Co. Limited 著龍集團(香港)有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : PEFC, ISO14001

Product Name 產品名稱 : Recycled Paper Bag • 環保再造紙袋

Zhu Long Group (HK) Co. Ltd provides environmentally-friendly coloured paper bags and packaging products. The company uses suppliers recognised by ISO14001 and PEFC to supply environmentally-friendly materials such as paper, printed ink and adhesive.

專營環保彩色紙袋及包裝物料生產，均採用已通過ISO14001 / PEFC / CNAS 認證的紙張，油墨及接合劑等物料供應商。



Booth No. 攤位編號 **3-B08**

ZKL Printing Co., Ltd. 南瑞華寧印刷有限公司

Certifications 環保認證或有關檢測認證 : REACH, RoHS, ISO14001

Product Name 產品名稱 : Gift Box, Manual, Colour Card and Blister, Silk Screen PVC Card, Catalogue and Label
彩盒，單色/彩色說明書，彩卡及吸塑卡，絲印PVC卡，畫冊及貼紙

ZKL products meet the standards of REACH, RoHS, ISO14001.
取得REACH, RoHS, ISO14001認證。



Enquires 查詢詳情：

Hong Kong Trade Development Council 香港貿易發展局

Exhibitions Department, Unit 13, Expo Galleria,
Hong Kong Convention & Exhibition Centre, 1 Expo Drive, Wan Chai, Hong Kong
香港灣仔博覽道1號香港會議展覽中心博覽商場13號展覽事務部
Tel 電話：(852) 2584 4333 Fax 傳真：(852) 3543 8716
Email 電子郵件：exhibitions@hktcdc.org
Contact Person 聯絡人：Ms Lolita Chan 陳穎欣小姐 / Ms Pamela Yau 邱韻婷小姐 / Mr Hector Tsui 徐子騰先生
Website 網址：www.hktcdc.com

CIEC Exhibition Company (HK) Limited 華港國際展覽有限公司

Rm 1402, International Chamber of Commerce Tower,
Fuhuasan Road, Futian District, 518048, Shenzhen, PRC
中國深圳市福田區福華三路國際商會中心1402室，郵編 518048
Tel 電話：(86 755) 8831 2355 Fax 傳真：(86 755) 8831 2108
Email 電子郵件：zsw@ciec.com.hk
Contact Person 聯絡人：Mr Calvin Zhang 張雙文先生 / Ms Daisy Yau 游冬才小姐
Website 網址：www.ciec.com.hk

Depicted items are not products of or endorsed by the Organisers. The Organisers accept no liability or responsibility in relation to such items or any transaction between any person involving such items.
圖片顯示物件非主辦機構之或經其認可之產品。主辦機構就該等物件或任何人涉及該等物件進行之交易概不負責。

www.hkprintpackfair.com

Organisers 主辦機構：

